



Muscat: 15 July 2025

مسقط : 15 يوليو 2025

**Initial unaudited financial results for the six
months ended on 30 June 2025 of Oman
Investment and Finance Company OIFC
(the merged company)**

**النتائج المالية الأولية غير المدققة عن فترة الستة
أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025 لشركة عمان للإستثمارات
والتمويل (الشركة المندمجة)**

In compliance with the disclosures of unaudited preliminary financial statements, **Dhofar International Development and Investment Company SAOG** (the merging company) is pleased to announce the initial (unaudited) financial results for the six months ending June 30, 2025, for Oman Investment and Finance Company (the merged company), as shown in the attachment.

إمتثالاً للإفصاحات عن البيانات المالية الأولية غير المدققة ، يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. (الشركة الدامجة) أن تعلن عن النتائج المالية الأولية (غير المدققة) عن فترة الستة اشهر المنتهية في 30 يونيو 2025 لشركة عمان للاستثمارات والتمويل (الشركة المندمجة) وكما موضح في المرفق .

Regards

Jamal Kamel Rasheed
Company Secretary



تفضلوا بقبول فائق التقدير ،،،

جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة

Initial unaudited results for the six months ended 30th June, 2025

النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025م

In compliance with the Disclosure Rules issued by the FSA, the Management of Oman Investment & Finance Co. SAOG is pleased to disclose the initial summarized un-audited financial results for the six months ended 30th June 2025.

وفقا لقواعد الإفصاح الصادرة عن هيئة الخدمات المالية، يسر إدارة شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع. الإفصاح عن موجز النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025م مبينة في الجدول أدناه :

<u>المجموعة</u>		<u>الشركة الأم</u>			
الفترة المالية غير المدققة المنتهية في 30.06.2025 ألف ريال عماني	الفترة المالية غير المدققة المنتهية في 30.06.2024 ألف ريال عماني	الفترة المالية غير المدققة المنتهية في 30.06.2025 ألف ريال عماني	الفترة المالية غير المدققة المنتهية في 30.06.2025 ألف ريال عماني		
<u>Group</u>		<u>Parent</u>			
Unaudited for the period ended 30.06.2025 (RO in 000's)	Unaudited for the period ended 30.06.2024 (RO in 000's)	Unaudited for the period ended 30.06.2025 (RO in 000's)	Unaudited for the period ended 30.06.2024 (RO in 000's)		
Total Revenue	13,864	14,592	11,535	12,369	إجمالي الإيرادات
Total Expenditure	10,973	10,028	8,236	7,899	إجمالي المصروفات
Net Profit after tax	2,891	4,564	3,299	4,470	صافي الربح بعد الضريبة

These unaudited results are subject to the Audit Committee's review and approval of the Board of Directors of the company.

هذه النتائج غير مدققة و تخضع لمراجعة لجنة التدقيق وموافقة مجلس الإدارة.

The same is placed for the information of our shareholders.

وهذا لعلم مساهميننا الكرام.